



I.C.J.

Communiqué No. 62/4
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

In the course of four hearings held by the Court on 2, 3 and 5 March 1962 in the case concerning the Temple of Preah Vihear (Cambodia y. Thailand) the Court heard Professors Pinto and Reuter, Counsel for the Cambodian Government, conclude the presentation of the case on behalf of that Government. The Agent for Cambodia presented the Submissions of his Government.

The next hearing will be held by the Court on Wednesday 7 March at 10.30 a.m. The Agent and Counsel for the Government of Thailand will then begin the presentation of their case.

The Hague, 5 March 1962.

C.I.J.

Communiqué n° 62/4
(Non officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, sont mis à la disposition de la presse:

Au cours des quatre audiences que la Cour a tenues les 2, 3 et 5 mars 1962, en l'affaire du temple de Préah Vihear (Cambodge c. Thaïlande) la Cour a entendu les professeurs Pinto et Reuter, conseils du Gouvernement du Cambodge, en leurs plaidoiries. L'Agent du Cambodge a présenté les conclusions de son gouvernement.

La prochaine audience de la Cour aura lieu le mercredi 7 mars à 10h.30. L'Agent et le conseil du Gouvernement de la Thaïlande présenteront alors la thèse de ce gouvernement.

La Haye, le 5 mars 1962.